Gome shortlisted in World Retail Awards
Chinese electrical appliances retailer Gome has been shortlisted as a finalist for Omni-channel Retailer of the Year in the 2014 World Retail Awards.
Standing out from hundreds of participating enterprises, Gome is the only finalist from China.
Gome has successfully developed a business model incorporating offline physical stores, an online e-commerce platform and mobile terminals to meet the diverse needs of different customers through various channels.
Its supply chain, which combines self-owned operations, joint operations and procurement, drives the stable growth of different channels.
The retailer has also launched the “Change tomorrow in seven days” CSR program leveraging its retail resources to promote the use of green energy-saving home appliances, a green lifestyle and a value chain with low carbon emissions, making it recognised in the global retail industry.
Gome was also named a finalist for “CSR Initiative of the Year 2014 - World Retail Awards”.
CEO Wang Junzhou said the company will continue to push ahead with the “Omni-Channel Retailer” strategy to fully satisfy customer needs and pursue the optimisation and development of store network and accelerate the development of e-commerce and mobile terminal businesses.
Winners of the World Retail Awards are selected by the World Retail Congress.  The Grand Jury, with 16 leaders from the international retail community, will decide the winners and announce them at the World Retail Congress in Paris today (September 30).

Gome入圍世界零售商的獎項。
 
中國家電用品零售商Gome已在2014年以全方位管道零售商之名入圍世界零售業獎項。
 
從數百個參賽的企業中脫穎而出，Gome是中國唯一進入決賽的。
 
Gome已成功開發出一個結合商業模式線下的實體商店，網上電子商務平台和移動終端以通過各種管道滿足不同客戶多樣的需求。
 
此供應鏈結合自家的營運、聯合營運以及採購以推動不同管道的穩定成長。
 
這家零售商還推出了 “change tomorrow in seven days” 企業社會責任項目利用其零售資源去推廣使用綠色節能家電，一個節能的生活方式以及低碳排放的價值鏈使它在全球零售業得以認可。
 
Gome還以企業社會責任的創始精神在2014年入圍世界零售獎項。
 
總裁Wang Junzhou表示公司將繼續推進以Omni – Channel Retail的策略去充分滿足客戶的需求，追求優化和發展門店的網路以及加快電子商務和移動終端企業的發展。
 
世界零售商獎項的獲獎者是由世界零售大會所選定的。陪審團和16位來自國際零售團體的領導人將決定優勝者並且在今日巴黎的世界零售商大會上宣布（9月13號）。
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